
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 4. prosince 2023 v 18:30 hod. v Brně, Dobrovského 96/29, restaurace Butcher’s 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluven: J. Gurkovský 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

KS projednala návrh materiálu bez připomínek. Jen s návrhem drobné úpravy textu v článku 11 Rozhodování o udělení 
licence; „Omezení počtu licencí bude vztaženo“ – KS navrhuje nahradit „Omezení počtu licencí může být vztaženo“.  

- Úkol: doplnit „bez připomínek“ do materiálu VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 12. 2023 

Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

KS projednala návrh materiálu bez připomínek. 

- Úkol: doplnit „bez připomínek“ do materiálu VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 12. 2023 

Návrh Podmínek činnosti rozhodčích a delegátů 22-23 

KS projednala návrh materiálu bez připomínek. 

- Úkol: doplnit „bez připomínek“ do materiálu VV 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 12. 2023 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

KS projednala obdržené připomínky od ostatních komisí a regionů. Materiál bude dále zaslán k připomínkování oddílům. 
KS se materiálem bude více zabývat na svém lednovém jednání po obdržení připomínek od oddílů. 

- Úkol: doplnit vypořádání připomínek do materiálu 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 11. 12. 2023 

- Úkol: zveřejnit po jednání VV a odeslat odkaz oddílům k připomínkování 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 20. 12. 2023 

Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

Členové KS projednali materiál. Proběhla další diskuse nad nově vznikajícím systémem 1. ligy dorostenců. 

- Úkol: předložit materiál na prosincové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 11. 12. 2023 

Zpráva o průběhu ligových soutěží 

Materiál bude připraven na lednové jednání KS. 

- Úkol: předložit materiál na lednové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 4. 1. 2023 

Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží 

Členové KS krátce projednali materiál. KS se bude materiálem zabývat i na svém dalším jednání. 

- Úkol: předložit materiál na lednové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 4. 1. 2023 

Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

Členové KS materiál projednali v loňské verzi. Nenavrhují se změny. Materiál bude předložen i na lednovém jednání KS. 

- Úkol: předložit materiál na lednové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 4. 1. 2022 



 

 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Diskuse na téma úprava bodování 

Z. Mlčoušek zahájil diskusi ohledně možných úprav systému bodování za vítězství/remízu. Členové KS diskutovali několik 
dalších možných variant úprav, prozatím však vše jen v teoretické rovině. 

Návrh termínů dalších jednání KS 

Členové KS potvrdili navržené termíny dalších jednání KS, konkrétně jde o tyto termíny – 8. ledna, 29. ledna, 4. března, 
8. dubna a 6. května 2014. 

- Úkol: zadat termíny jednání do Kalendáře akcí ve FISu; 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 8. 12. 2023 

 

Dne 6. 12. 2023 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 8. 1. 2023 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 20:34 hodin. 


